
Hede skoterklubb årsmöte 22/2 2024 

1. Årsmötet öppnande av Torbjörn Olofsson. 

2. Val av: 

a) Ordförande för mötet valdes Torbjörn Olofsson. 

b) Sekreterare för mötet valdes Isa Persson. 

c) Två protokolljusterare / rösträknare valdes Kjell-Åke Ståhl Och Bertil Pettersson.  

3. Fastställande av röstlängd alla 25st närvarande medlemmar. 

4. Mötet har utlysts 14 dagar före på hemsidan, Facebook, Instagram samt 

Mitthärjebladet.  

5. Föredragningslistan fastställdes. 

6. Rapporter 

a) Styrelsens verksamhetsberättelse för de senaste verksamhetsåret 2023 lästes upp 

av Torbjörn, Robert samt Birgitta. 

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för de senaste 

verksamhetsåret 2023 lästes upp av Torbjörn, Robert samt Birgitta och lades till 

handlingarna. 

c) Revisorernas berättelse lästes upp av Torbjörn. 

7. Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 

8. Medlemsavgiften fastställdes oförändrad. 250kr enskild, 400kr familj. 

9. Inga inkomna motioner i tid. En inkommen för sent tas upp under punkten övrigt. 

10. Valärenden 

a) Antal ledamöter i styrelsen fastställdes till 8st. 

b) Val av ledamöter i styrelsen för en tid av två år: Omval på Fredrik Hellström, Johan 

Thel samt Isa Persson. 

c) Omval suppleanter tid av ett år Samuel Grinde. Lars Persson avgår, Per Sundin 

nyvald. 

d) Ordförande, tillförordnande Torbjörn Olofsson ett år. 

e) Sekreterare nyval Eva Eriksson ett år. 

f) Val av två revisorer för en tid av ett år. Omval Anders Ramstedt. Ida Steffansson 

nyvald. 

g) Val av tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en 



sammankallande. Omval Anders Björns, Robert Grubb, Ellinor Andersson, 

sammankallande. 

11. Birgitta går igenom verksamhetsplanen, se bifogad handling. 

12. Övriga frågor. 

Försen motion, vägskyltar efter storvägarna inskickad från Janne Palmer. 

Råndalsvägen samt riksväg 84. 2021 skickade styrelsen in en ansökan om riksväg 84 

och fick det nekat. Vi kan ompröva ärendet. Isa läser upp svaret som blev vid 

sökningen som avslogs från Trafikverket. 

 

Skoterkörkort i egen regi. Diskuteras. Ta vidare på styrelsemöte. 

 

Motorsågskort- är det något som behövs? Robert tror att det bara behövs vid 

anställning (kolla upp villkoren). Vuxenskolan har utbildning i Hede 6500kr 3 dagar i 

april. Skoterklubben står för detta. Dom får ta med frågan till Sladdgruppen och 

återkomma med en kandidat. 

Ska vi jobba med ett större samarbete med kringliggande områden? För att förhindra 

”buskörning”. Styrelsen tar med frågan vidare och arbetar med. 

Ska vi jobba för att var o en i styrelsen tar olika ansvarsområden, samt tar ansvaret för 

att arbetet utförs.  

 

Johan pratar om LUP landsbygdsutvecklingsplan. Få föreningarna att gå ihop med tex 

en gemensam kassör.  

 

Gamla telestolparna från Särvsjön börja rivas nästa vecka.  

Håkan Grinde nämner att vi skulle behöva köpa in en sladd till Särvsjön. 

 

13. Avtackning av Lars Persson som avgår. 

14. Mötet avslutas. 

 

________________________  ______________________ 

Ordförande Torbjörn Olofsson   Sekreterare Isa Persson  

   

 

________________________  ______________________ 

Justerare Karl- Åke Ståhl   Justerare Bertil Pettersson  



    


